

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



# 才华横溢 出新秀

STAR  
SEARCH  
2019

The Iconic Mediacorp talent search competition  
is back in a refreshed format!

## STAR COACHES



CHEN HAN WEI

HUANG BIREN

CHRISTOPHER LEE



## OVERSEAS JUDGES

Stephen Fung, Carina Lau, Simon Yam

FORMATS



## STAR SEARCH 2019

Singapore's most influential talent show **Star Search 2019** returns after a 9-year hiatus. An island-wide talent search and extensive ground engagement will sieve out the best of 24 contestants!

Unlike the contest from previous years, this refreshed format will see these 24 contestants divided into three groups, and each group will be placed under the charge of a Star Coach. Each Star Coach will guide and impart their acting chops to the young talents before they compete in front of 'live' audiences starting from the Semi Finals.

During the Semi Finals, 24 contestants will be whittled down to 12, who will get to proceed to the Grand Finals. Each contestant has to perform and act before live audiences where they are judged by a panel consisting of both local and foreign celebrities and professionals. They are evaluated based on their charisma, confidence and ability to perform under pressure. And finally, a dazzling star of a new era will emerge!

**Star Coaches:** Chen Han Wei, Huang Biren, Christopher Lee

**Hosts:** Guo Liang, Kym Ng

## 才华横溢出新秀 2019

阔别了9年后，新加坡最具有影响力的才华选秀比赛《才华横溢出新秀》回来了！经过多场选拔赛后，24强参赛者将会从人海中脱颖而出！

与以往的比赛不同的是，3名“才华横溢星级导师”将会组成3支队伍，把丰富的演艺经验传授给新秀们，让他们有备迎接比赛。

24名参赛者将会在舞台上较量，而只有12名参赛者会晋级大决赛。在大决赛中，每一名参赛者得在现场观众面前展现自己的才艺以及发挥精湛的演技。评审团将包括本地以及国外艺人，还有媒体专业人士。他们将会凭参赛者的舞台魅力，信心程度以及临场反应来评估他们。过了多年后，全国将会见证一个新时代明星的诞生！

**星级导师：**陈汉玮、黄碧仁、李铭顺

**主持人：**郭亮、钟琴

Language: Chinese

### For sales enquiries on content distribution:

**Jesslyn Wong** jesslynwong@mediacorp.com.sg

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg

**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg

**Tracy Sim** tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episode: 2 x 120 minutes (Semi Finals)  
1 x 180 minutes (Grand Finals)

Producer: Mediacorp Studios

Distributor: Mediacorp

*Information correct at time of printing*